

# GOD'S SIMPLE PLAN OF SALVATION

## RENCANA KASEHATAN SIMPLE ALLAH

Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen sampeyan bisa mbenerake utawa ngapikake basa kasebut, hubungi kantor ing [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

Kancaku: Aku takon sampeyan pitakon paling penting ing urip. Kasenangan utawa kasusahan sampeyan ing salawas-lawase gumantung. Pitakonane yaiku: Apa sampeyan wis slamet? Iki dudu apa sampeyan anggota ing sawetara greja, nanging apa sampeyan wis slamet? Sampeyan ora sepira apiké, nanging apa sampeyan disimpen? Ora ana sing bisa ngrasakake berkah saka Gusti Allah utawa mlebu Swarga tanpa disimpen. Gusti Yesus ngandika marang Nikodemus ing Yokanan 3: 7 " **Sampeyan kabeh kudu lair maneh** ". Gusti Allah maringi kita siji- **sijine** rencana kanggo slamet ing Sabda. Rencana kasebut gampang, sampeyan bisa disimpen saiki.

Kaping pisanan kancaku, sampeyan kudu ngerti yen sampeyan iku wong dosa. "Ora ana wong sing mursid." Rum 3:10. "Ora ana bedane apa-apa: Kabeh wong duwe dosa lan adoh saka ngarsane Gusti Allah sing nylametake." Ora ana kasempatan kanggo disimpen kajaba yen sampeyan sadhar yen sampeyan iku wong dosa. Amarga sampeyan duraka, sampeyan bakal dipateni. "Amarga dosa mbayar upah - mati." "Yen dosa, yen wis diwasa, bakal mateni." Yakobus 1:15 Iki tegese pisah karo Gusti Allah, ing neraka ing salawas-lawase.

Elek tenan. Ya, kancaku, nanging sejatine. Nanging Gusti Allah nresnani sampeyan banget, mula dheweke **maringi** Putra ontang-anting, yaiku Yesus Kristus, minangka sulih, sing nandhang dosa, lan seda nggenteni sampeyan. "Sang Kristus ora duwe dosa, nanging marga saka kita, Gusti Allah ndamel Panjenengane ndherek dosa kita, supaya ana ing ngarsane, kita bisa nuduhake kabenerane Gusti Allah." 2 Korinta 5:21. "Kristus dhewe nggawa dosa kita ana ing awake, disalib,

supaya kita mati amarga dosa lan urip ana ing kabeneran. Marga saka tatune, sampeyan wis mari. " 1 Pétrus 2:24. Gusti Yesus kedah seda. Dheweke kudu menehi rah. "Urip kabeh makhluk urip ana ing getih." Imamat 17:11. "Dosa bakal diapura mung yen diwutahake getih." Ibrani 9:22. Saiki kita ora bisa ngerti kepiye dosa kita ditindakake dening Gusti Yesus, nanging Gusti Allah ujar manawa ana ing Sabda. Dadi, dosa sampeyan, kancaku, digawa Yesus lan Dheweke seda nggenteni sampeyan. Bener. Gusti Allah ora bisa ngapusi.

Penjaga jail Filipi takon marang Paulus lan Silas: "Apa sing kudu tak lakoni supaya bisa slamet?" "Lan dheweke ujar **percaya marang Gusti Yesus Kristus, lan sampeyan bakal slamet** - sampeyan lan kulawarga." Kisah Para Rasul 16:31. Cukup pracaya marang Panjenengane minangka wong sing nandhang dosa, tilar donya nggenteni sampeyan, dikubur, lan tangi maneh supaya sampeyan bisa dingapura. Saiki nelpon marang Panjenengane. "Sapa wae sing njaluk tulung marang Gusti, slamet." Rum 10:13.

**Pandonga kaping pisanan kanggo wong dosa** ndedonga diwenehake ing Lukas 18:13. "Gusti Allah melasi aku, wong dosa." Saiki sampeyan wong dosa lan mesthine sampeyan nuwun sewu. Saiki, ing endi wae sampeyan ngunggahake ati marang Gusti Allah kanthi Sembahyang. Ora butuh pandonga sing dawa lan banter, amarga Gusti Allah kepengin nylametake sampeyan. Mung ucapake: Dhuh Gusti, kawula dosa, nuwun sewu, kawula bakal nebihi dosa, welas asih lan slametake. Saiki, tampa ing Sabda. "Kabeh wong (sing kalebu sampeyan) sing njaluk tulung marang Gusti, bakal disimpen (bisa, ora bisa utawa bisa, nanging) bakal disimpen." Rum 10:13. Mung njupuk Gusti Allah ing Sabda. Yen sampeyan wis rampung apa sing dijuluk, **nampa keslametan kanthi iman**, miturut Sabdane, "Pracaya (marang Gusti Yesus Kristus) lan sampeyan bakal slamet." Kisah Para Rasul 16:31, ora ana greja, ora ana masarakat, ora ana tumindak sing apik, mung Yesus mung sing bisa nylametake sampeyan.

**Rencana keslametan sing gampang yaiku** : Sampeyan iku wong dosa. Amarga sampeyan wong dosa, sampeyan kudu mati utawa

percaya yen Sang Kristus sing dadi pengganti sampeyan lan seda nggenteni sampeyan, dikubur lan tangi maneh. Cukup nelpon Gusti Allah, sadhar yen sampeyan iku wong dosa lan nyuwun marang Gusti Allah supaya melasi sampeyan lan nylametake sampeyan. Banjur, tanpa ing Sabda lan kanthi iman nampa kaslametan. Sampeyan ujar, "Mesthi ora kabeh sing kudu aku lakoni supaya bisa slamet?" Ya kabeh. Iki Sabda Jahwéh. Iku rencana Gusti Allah. Kancaku, percaya, banjur tindakake saiki. Saiki wayahe - Dina iki dina. "Rungokna! Iki wayahe nampa sih-rahmat saka Gusti Allah, saiki dina iki kanggo slamet!" 2 Korinta 6: 2. "Aja sesumbar maneh. Sampeyan ora ngerti apa sing bakal kelakon antara saiki lan mengko." Wulang Bebasan 27: 1.

Yen ora cetha kanthi cetha, **waca terus-terusan nganti dingerteni**. Aja nyelehake saluran iki nganti sampeyan rampung. Jiwa sampeyan luwih larang tinimbang kabeh jagad. "Apa ana wong entuk bathi yen menang kabeh jagad, nanging kelangan nyawane? Ora mesthi! Ora ana sing bisa diparingi supaya bisa urip maneh." Markus 8: 36,37. Priksa manawa sampeyan wis disimpen, sampeyan butuh keslametan sing luwih penting. Yen sampeyan kelangan jiwa, sampeyan bakal kliwat swarga lan bakal ilang kabeh. Gusti Allah nulungi slamet dina iki.

**Panjenengane bakal nylametake lan njaga sampeyan.** "Sabab tes sing sampeyan alami yaiku tes sing umume dialami wong. Nanging Gusti Allah netepi janjine, lan ora bakal ngidini sampeyan dites ngluwihi kekuwatan sampeyan kanggo tetep mantep; nalika sampeyan nyoba, Panjenengane bakal maringi kekuwatan kanggo sampeyan, lan mula sampeyan bisa lolos." 1 Korinta 10:13. Aja percaya karo perasaan sampeyan. Dheweke ganti. Gumantung janjine Gusti Allah. Dheweke ora nate owah.

Sawise disimpen, ana telung perkara sing kudu ditindakake saben dina kanggo tuwuh spiritual: **Ndedonga** - Sampeyan ngobrol karo Gusti Allah. **Waca Bible** - Gusti Allah bakal ngomong karo sampeyan. **Seksi** - Sampeyan ngomong babagan Gusti Allah. "Yen ana wong sing ujar manawa ana ing ngarepanku, aku bakal nindakake mangkono uga ana ing

ngarsane RamaKu ing swarga." Matius 10:32. Gusti Allah tresna sampeyan! Nampa karahayon sing dipengini kanggo menehi sampeyan lan nemu kasenangan nalika ngerti manawa sampeyan minangka putraning Allah!

FORD PUTTER

Yen sampeyan wis nemokake karahayon ana ing Sang Kristus, utawa yen sampeyan wis mberkahi liwat literatur Injil, mangga dakcritakake. Kula ngaturaken puji sokur dhumateng Gusti Allah sesarengan kaliyan panjenengan, lan ngelingi malih ing pandangan kita. Kanggo literatur Injil, buku, lan traktat gratis ing luwih saka 540 basa, hubungi kami ing [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

## ATI MANUNGSA



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

E-MAIL: [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)